

Date : 27 October 2020

Ref : CEO/ADX/27102020/1570

Mr. Hamad Abdullah Al Ali
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O.Box:54500 Abu Dhabi - U.A.E

التاريخ : 27 أكتوبر 2020

الرقم : CEO/ADX/27102020/1570

السيد/ حمد عبد الله العلي
رئيس قسم إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500-أبوظبي-الإمارات العربية المتحدة

Subject: Monthly statement of previously not received cash dividends by entitled shareholders of listed local Public Joint Stock Companies prior to 01 March 2015 distributed for the period from 6 September 2020 to 4 October 2020.

موضوع: البيان الشهري بشأن الأرباح النقدية غير المستلمة من جانب مساهمي الشركات المساهمة العامة المحلية المدرجة والمحتفظ بها لدى الشركات ما قبل تاريخ 01 مارس 2015 التي تم صرفها ما بين 6 سبتمبر 2020 وإلى 4 أكتوبر 2020.

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the Company) presents its sincere greetings and appreciates your unlimited and continued support for all national companies.

تهديكم شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع ("الشركة") خالص تحياتها وتمنياتها الطيبة لمجهوداتكم المستمرة ودعمكم اللامحدود لجميع الشركات الوطنية.

Kindly be informed that the Company, in accordance with the Ministerial Development Council resolution No 16/8 T of 2020 issued inss the session No (8) held on 22 June 2020 had published the required announcement in two local daily newspapers on 6 September 2020.

نفيدكم علماً بأن الشركة قامت وبالتنسيق مع المجلس الوزاري للتنمية حسب القرار رقم 8/16 ت لسنة 2020 - الجلسة رقم 8 والمنعقدة بتاريخ 22 يونيو 2020 بالإعلان عن المتطلبات من خلال جريدتين محليتين بتاريخ 6 سبتمبر 2020.

Please be informed that from the first publication of this announcement in two local daily newspapers on 6 September 2020 until 4 October 2020, no request from entitled shareholders for payment has been received by the Company and accordingly, no distribution of these unclaimed dividends has been made for this period.

يرجى التكرم بالعلم بأنه منذ النشر الأول لهذا الإعلان في صحيفتين يوميتين محليتين في 6 سبتمبر 2020 حتى 4 أكتوبر، لم تتلق الشركة أي طلب من المساهمين المؤهلين لصرف الأرباح غير المستلمة وبالتالي لم يتم توزيع الأرباح غير المطالب بها لهذه الفترة.

Kind Regards,

مع أطيب التحيات،



ديفيد ماسي

الرئيس التنفيذي

David Massey

Chief Executive Officer

